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دیدار مدیرعامل شركت آغاجاری 
با دادستان و رئیس دادگستری 

جدید شهرستان امیدیه 
مدیرعامل شرکت آغاجاری و هیئت همراه با 
بن  با  امیدیه  شهرستان  دادگستری  در  حضور 
سعید دادستان و خادمی رئیس دادگستری دیدار 
و گفتگو کرد .  جواد تقی زاده در این دیدار ضمن 
تبریک انتصابات جدید قوه قضائیه در شهرستان 
امیدیه، عملکرد شرکت آغاجاری در حوزه های 
حداکثری  تولید  راستای  در  تخصصی  و   فنی 
و توسعه پایدار تشریح کرد. تقی زاده تعامل و 
همدلی میان همه دستگاه های اجرایی را ضروری 
دانست و افزود : توجه و رسیدگی  به  مسئولیت 
های اجتماعی شهر های همجوار تاسیسات  را از 
اولویت های مجموعه شرکت آغاجاری دانست . 
مدیر عامل شرکت آغاجاری با اشاره به جایگاه 
در  دادگستری  مجموعه  و  قضائیه  قوه  مهم 
شهرستان گفت:  امیداوریم با یاری خدای متعال 
بتوانیم زمینه و بستر لازم برای حل مشکلات و 
حرکت به سمت وضع مطلوب را با پشتیبانی و 
حمایت های تمامی دستگاه های اجرایی خصوصا 
ادامه  در  آوریم.  فراهم  را  دادگستری  مجموعه 
این دیدار بن سعید دادستان و حسن خادمی 
از  قدردانی  با  امیدیه  جدید  دادگستری  رئیس 
استفاده  بر  آغاجاری  شرکت  مدیرعامل  حضور 
از ظرفیت عظیم نفت در جهت تولید طرح های 
راهگشا جهت کمک به حل مشکلات شهرستان 
تاکید کردند و افزود : مجموعه دادگستری بعنوان 
پشتیبان جهت تحقق و صیانت از  تولید نفت و 

گاز در کنار شرکت های منطقه خواهد بود .

بازسازی آبشار مصنوعی 
ناهارخوران با طرح سرمایه گذاری 

شهرداری گرگان
و مشارکت های  اداره سرمایه گذاری  رئیس 
مردمی شهرداری گرگان از طرح سرمایه گذاری 
آبشار  در  گردشگری  و  توریستی  تفریحی، 
مصنوعی ناهارخوران گرگان خبر داد.به گزارش 
مرکز اطلاع رسانی شهرداری گرگان، بیژن مومنی 
پیرامون بازسازی پروژه آبشار سوخته مصنوعی 
آبشار  ترمیم  و  بازسازی  گفت:  ناهارخوران 
مصنوعی قطعی است و با رایزنی های انجام شده 
و یک سرمایه گذار برای ساخت پروژه جایگزین 
در این مکان اعلام آمادگی کرده است.مومنی 
افزود: طرح سرمایه گذاری ساخت رستوران و 
مجتمع تفریحی و گردشگری در محوطه آبشار 
مصنوعی بلوار ناهارخوران پیش بینی شده است 
کمیته  در  نخست  مرحله  در  بایست  می  که 
فنی منابع طبیعی مطرح و تایید شود تا قابلیت 
اجرایی پیدا کند.وی در ادامه عنوان کرد: با توجه 
به واگذاری مدیریت و بهره برداری از دو پارک 
جنگلی »النگدره« و »ناهارخوران« در قرارداد ۱۵ 
ساله به شهرداری گرگان، سرمایه گذاری در این 
مناطق با هدف بهره مندی بیشتر شهروندان در 
دستور کار  قرار گرفته است.مومنی اظهار کرد: 
طبق کتابچه منابع طبیعی و با توجه به قرارداد 
جدید منابع طبیعی و شهرداری در سالجاری، 
ناهار خوران و پارک جنگلی النگدره با بهره برداری 
مختلف اعم از ایجاد کلبه های اقامتی و اردویی 
به مدت ۱۵ سال به صورت اجاره به شهرداری 
به  اشاره  با  است.مومنی  شده  واگذار  گرگان 
توجیهی  های  طرح  اقتصادی  توجیه  ضرورت 
سرمایه گذاران در مورد طرح های واگذار شده 
به شهرداری گفت: همه سرمایه گذاران بومی و 
استانی می توانند با مشارکت در پروژه های بزرگ 
شهری، زمینه های توسعه شهر گرگان را مهیا 
کنند.وی بیان کرد: محوطه آبشار ناهارخوران و 
اطراف آن در زمینی به مساحت ۵ هکتار نیازمند 
محل  های  کمپینگ  حوزه  در  گذاری  سرمایه 
اقامت مسافران و شهروندان و طرح تفریحی و 

گردشگری است.

قطع ارتباط مخابراتی روستای نصرت 
آباد علی آباد کتول برطرف شد 

توابع  از  آباد  نصرت  روستای  کابل  خرابی  
شهرستان علی آباد کتول  ترمیم و ارتباط مخابراتی 
این روستا مجدد برقرار شد . به گزارش اداره روابط 
عمومی مخابرات منطقه گلستان،  عملیات رفع 
خرابی کابل مخابرات در روستای نصرت آباد  از 
توابع شهرستان علی آباد کتول که در اثر سرقت 
ایجاد شده بود ،  با تلاش کارشناسان مخابرات 
علی آبادکتول برطرف و ارتباط مخابراتی اهالی 
رفع خرابی  عملیات   . برقرار شد  روستا مجددا 
ارتباطات  وپایداری  ممکن  زمان  کوتاهترین  در 
بخصوص در مناطق روستایی از اولویت ویژه در 

مخابرات منطقه گلستان است.

با حضور مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان ؛

اختتامیه دومین جشنواره ملی شعر 
و داستان ذکر برگزار شد

اختتامیه دومین جشنواره ملی شعر و داستان 
"ذکر" با حضور مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 

خوزستان در شوشتر برگزار شد. 
دومین جشنواره ملی شعر و داستان "ذکر" 
با هدف اشاعه ی بیش از پیش فریضه ی نماز 
با حضور مدیر کل  تالار سلامت شوشتر   در 
امامان   ، خوزستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
جمعه شوشتر و گوریه، معاون فرماندار شوشتر، 
رییس حوزه علمیه و جمعی از مسئولان استانی 
با همکاری ستاد اقامه ی نماز اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خوزستان ، اداره فرهنگ و ارشاد 
این  و فرمانداری شوشتر در  اسلامی  شوشتر 
شهرستان برگزار و از برگزیدگان این رویداد ادبی، 

فرهنگی و دینی تجلیل شد. 
حجت الاسلام والمسلمین حبیب پور، امام 
جشنواره  این  از  بخشی  در  شوشتر،  جمعه 
و در سخنانی ضمن تقدیر از همه ی شاعران 
اندر  دست  و  کشور  و  استان  نویسندگان  و 
از  بیش  پرداخت  رویداد،  خواستار  این  کاران 
پیش هنرمندان و شاعران در آثار خود به  این             

فریضه  شد . 
امام جمعه  بیانیه ی جشنواره توسط  قرائت 
موقت شهرستان حاج آقا سبزی ، قرائت بیانیه ی 
هییت داوران ،  تجلیل از هشت برگزیده بخش 
های شعر و داستان ، تقدیر از شش پیشکسوت 
عرصه ی فرهنگ و هنر و ادب ،  تجلیل از شش 
برگزیده ی مسابقات ادبی عفاف و حجاب  و 
امام راحل ، تقدیر اززحمات ده نفر از مسئولین 
مقام  کلیپ  دو  پخش   ، استان   و  شهرستان 
معظم رهبری و سردار سلیمانی با موضوع نماز 
نماهنگ  اجرای    ، نادعلی  موسیقی  اجرای   ،
زنده ی  نمایشی و  موسیقیایی قرآن و سرود 
جمهوری اسلامی توسط گروه ترنج ، اجرای سرود 
گروه سلاسل و شعرخوانی شاعران برگزیده و 
پیشکسوت از جمله برنامه های اجرا شده در 

دومین جشنواره ملی شعر و داستان ذکر بود .

رفع مشکل معارض و زیرسازی 
و آسفالت خیابان رضوان          

مشکین دشت 

مشکین  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
خیابان  آسفالت  از  متر   ۱۳۰ از  ،بیش  دشت 
رضوان که به علت وجود معارض خاکی باقی 
مانده و به محل نارضایتی شهروندان تبدیل شده 

بود، زیر سازی و آسفالت شد.
اعلام  با  دشت  مشکین  شهردار  صفرخانلو 
این خبر بیان داشت: با توجه به مطالبه ی به 
حق شهروندان از مدیریت شهری در خصوص 
آسفالت بخشی از خیابان رضوان که بیش از 
۱۲ سال به علت وجود معارض بلاتکلیف باقی 
مانده بود، با تلاش و پیگیریهای صورت گرفته 
توسط شورای اسلامی و شهرداری طی تشریفات 
قانونی با دستور قاطع مقام قضایی ساماندهی و 

آسفالت شد.
وی  در ادامه از تلاش و زحمات رزقی رئیس 
دادگستری و  ناصر خاکی دادستان شهرستان 
فردیس و اعضای شورای اسلامی مشکین دشت 
که باعث محقق شدن این خواسته چند ساله 

شهروندان محترم شدند، قدردانی کرد.
لازم به توضیح است که این خیابان دو طرفه 
دسترسی  مسیر  بر  علاوه  آباد،  کریم  در  واقع 
شهروندان به محمدشهر و فرخ آباد و زیبادشت، 
آرامستان  زائرین  تردد  پر  مسیرهای  از  یکی 
بهشت فاطمه )س( میباشد که وضعیت گذشته 
آن موجب گلایه مندی شهروندان شده بود که 
طی روز جاری این معضل چندین ساله به همت 

معاونت فنی عمرانی شهرداری مرتفع شد.

محمدرضا هوشیار شنبه ٢۴ تیرماه در یک کنفرانس 
خبری که به مناسبت هفته بهزیستی برگزار شد، به 
وجود خانه های بهزیستی)خانه های نگهداری( اشاره 
و بیان کرد: ٣٥ خانه در استان فارس داریم که از 
ابتدای تولد نوزادان بی سرپرست و بدسرپرست به 

ارائه خدمات تا ١٨ سالگی می پردازند.
او ادامه داد: در حال حاضر ٥٦٠ فرزند در این 
تحت  های  خانواده  در  هم  فرزند  و ٦٢٥  خانه ها 

پوشش ما قرار دارند.
مدیرکل بهزیستی فارس همچنین اعلام کرد که 
قرار  فرزندخواندگی  صف  در  خانواده   ٥٥٠ حدود 
دارند. هوشیار با بیان اینکه اکثر خانواده ها تمایل به 
پذیرش فرزند نوزاد و سالم و نهایتا زیر شش سال 
دارند، گفت: سال گذشته ۱۲۲ کودک واگذار شدند 
ابتدای امسال تاکنون هم ۵۰ فرزند واگذار یا  از  و 
باز پیوند شده اند. او اعلام کرد که خانواده هایی که 
تمایل به پذیرش کودکان با نیازهای دارند، کمتر از 

یک ماه واگذاری به آنها انجام می شود.
مدیرکل بهزیستی فارس همچنین هزینه نگهداری 
هر فرزند را ماهانه یک میلیون و ٧٠٠ هزار تومان به 
صورت یارانه ای عنوان کرد و گفت: البته قیمت تمام 
شده نگهداری هر فرزند ١٠ تا ١٢ میلیون تومان است 

و بیش از مبلغ یارانه را خیرین متقبل می شوند.
هوشیار تصریح کرد: یکی از مشکلات ما در زمینه 
فرزندخواندگی، فرزندانی هستند که به سن ١٨ سال 
می رسند و هزینه های یارانه ای کفاف زندگی آنها را 

نمی دهد.
او به آخرین آمار جمع آوری کودکان کار و خیابانی 
هم اشاره و بیان کرد: ۴ مرکز روزانه نگهداری کودکان 
کار و خیابانی در فارس داریم که دو مرکز در شیراز 
و دو مرکز دیگر در شهرستان های لار و مردوشت 

فعالیت می کنند.
مدیرکل بهزیستی فارس با بیان اینکه کودکان کار 
و خیابان، توسط دفتر آسیب دیدگان شهرداری و 
مرکز اورژانس اجتماعی بهزیستی فارس جمع آوری 
و ابتدا به مرکز شبانه روزی تحویل داده می شوند، 
افزود: این کودکان بین ٢١ روز تا یکسال در این مرکز 
عدیده  مشکلات  صورت  در  و  می شوند  نگهداری 
بر اساس سن،  ارجاع به خانواده،  خانواده و عدم 
کودک به یکی از مراکز روزانه ارجاع داده می شود 
که در سال گذشته ١١٠٠ کودک کار در این مراکز 

نگهداری شدند.
هوشیار اظهار کرد: حدود ٨٠ درصد از این کودکان 
اتباع بیگانه هستند. او همچنین به میزان مراجعه و 
تماس با اورژانس اجتماعی)خط ۱۲۳( اشاره و بیان 
کرد: سال گذشته ۲۰ هزار و ٨١٩ مورد تماس داشتیم 

که ۱۶ هزار و ٣٧٥ مورد تماس آن مرتبط بود.
ترتیب  به  تماس ها  بیشترین  هوشیار،  گفته  به 
مربوط به کودک آزاری، اقدام به خودکشی و همسر 

آزاری بوده است.
از سخنان خود خاطرنشان  او در بخش دیگری 
کرد: از ابتدای انقلاب مستمری افراد دارای معلولیت 
پرداخت  درصد جمعیت  به ٣٠  تنها  شرایط  واجد 
می شد اما امروز این پشت نوبت به صفر نزدیک 
شده و همه معلولان واجد شرایط در فارس مستمری 

دریافت می کنند.
افزایش ٤٠ درصدی  از  فارس  بهزیستی  مدیرکل 
مستمری معلولان از هفته گذشته خبر داد و گفت: 
فارس  در  معلول  هزار   ١٩ از  بیش  گذشته  سال 
مستمری دریافت کردند در حالی که تا سال ١٤٠٠ 

حدود هزار نفر مستمری دریافت می کردند.
هوشیار ادامه داد: ١٢ مرکز جدید توانبخشی نیز در 

سال گذشته در فارس اضافه شدند و در همین سال 
شاهد افزایش سه برابری توزیع ویلچر و سمعک در 

جامعه هدف بودیم.
سمعک   ١٨٠٠ گذشته  سال  در  شد:  یادآور  او 
توزیع شده و امسال نیز تا پایان مرداد به ١٦٠٠ مورد 

می رسد.
از  دیگری  بخش  در  فارس  بهزیستی  مدیرکل 
سخنان خود شعار امسال این هفته را "برای مردم، 
برای به زیستن" اعلام و به تشریح ویژه برنامه های 

هفته بهزیستی در فارس پرداخت.
شهدای  مطهر  قبور  عطرافشانی  گفت:  هوشیار 
حرم  زیارت  شاهچراغ)ع(،  حرم  تروریستی  حادثه 
شاهچراغ)ع(، راه اندازی مرکز مشاوره حضوری دولتی 
بازگشایی مجدد مجموعه ورزشی  در غرب شیراز، 
اورژانس  مرکز  افتتاح  سال،   ۴ از  پس  شادزیست 
اجتماعی بیضا، افتتاح مرکز توانمندسازی و صیانت 

مردان و زنان، اجرای طرح "مانا"، افتتاح نمایشگاه 
و شهرستان ها،  شیراز  در  جامعه هدف  توانمندی 
و  سرپرست  بی  کودکان  نگهداری  مرکز  افتتاح 
بدسرپرست ویژه کودکان ٦ تا ١٢ سال، تجلیل از 
دست اندرکاران کاشت حلزون ویژه کودکان، عقد 
شیراز،  شهر  شورای  بین  جانبه  چهار  نامه  تفاهم 
فارس  بهزیستی  و  و سیما، شهرداری شیراز  صدا 
در خصوص زبان اشاره برای ناشنوایان، تجلیل از 
خیرین، برگزاری نشست تشکل های معلولان استان 
با دادستان، انعقاد تفاهم نامه با گروههای جهادی 
در خصوص بحث داندنپزشکی جامعه هدف، افتتاح 
فرزندان  موسسه  و  روانشناسی  صنف  اتحادیه 
هدایت شده به زندگی مستقل، نشست با مسئولان 
استان، برگزاری میز خدمت و حضور در نماز جمعه 
غرب شیراز از برنامه های پیش بینی شده در هفته 

بهزیستی است.

مدیرکل بهزیستی فارس اعلام کرد:

کودک آزاری، در صدر تماس های اورژانس اجتماعی فارس
به  اقدام  آزاری،  به کودک  مربوط  ترتیب  به  استان  بهزیستی  اجتماعی  اورژانس  به  تماس ها  بیشترین  که  کرد  اعلام  فارس  بهزیستی  مدیرکل 

خودکشی و همسر آزاری بوده است.

4 مرکز روزانه 
نگهداری 

کودکان کار 
و خیابانی در 
فارس داریم 
که دو مرکز 

در شیراز و دو 
مرکز دیگر در 

شهرستان های 
لار و مردوشت 

فعالیت 
می کنند

جلسه بررسی طرح پیشنهادی گذر فرهنگی هشتگرد با حضور 
مهندس مؤیدی رئیس شورای اسلامی شهر ، مهندس کاشف رئیس 
کمیسیون فرهنگی ، مهندس رئیسی شهردار هشتگرد ، معاونین و 

جمعی از مسئولین واحدهای شهرداری برگزار شد .
مؤیدی در این جلسه با تقدیر از برنامه های مستمر کمیسیون 
محوریت  با  مذهبی  و  ملی  ایام  بزرگداشت  زمینه  در  فرهنگی 
امام جمعه معزز شهرستان ، راه اندازی خانه فرهنگ ، تعامل با 
دستگاه های فرهنگی ، هیئات مذهبی و تشکل های مردمی ، احداث 

گذر فرهنگی را یکی از زیرساختهای مورد نیاز شهر دانست .
وی گفت : گذر فرهنگی که با جلب نظرات و ایده های صاحبنظران 

با اعتبارات شهرداری در حال احداث است می تواند مرجعی برای 
معرفی جامع و کامل شهر ، مشاهیر و بزرگان و محلی برای حضور 
اهل فرهنگ و هنر باشد . رئیس شورا افزود : اولین گذر فرهنگی 
هشتگرد که در دستور کار شهرداری قرار دارد می بایست بصورت 
کامل و جامع در برگیرنده پیشینه غنی ایرانی و اسلامی ، مشاهیر 
، خواستگاه های تاریخی و ... بوده و برای تحقق این موضوع از 

اقدامات بدون کارشناسی و سلیقه ای پرهیز گردد .
کاشف رئیس کمیسیون فرهنگی شورا به تعامل و همفکری با 
دستگاه های فرهنگی ، هنرمندان ، اساتید دانشگاه ها و دانشجویان 
، فرهنگیان و سایر اقشار جامعه در تکمیل بخشهای گذر فرهنگی 
اشاره کرد و از کلیه صاحبنظران دعوت نمود تا نظرات و ایده های 

خود را به حوزه فرهنگی شهرداری ارایه نمایند .
وی گفت : از ماهها قبل فراخوانی نیز برای دریافت این ایده ها 
منتشر گردیده و کارگروهی با حضور اندیشمندان در این زمینه 

تشکیل و جلسات متعدد نیز برگزار شده است .
شهردار  تلاشهای  از  تقدیر  با  شورا  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
هشتگرد ، ضمن تقدیر از سایر اقدامات در زمینه های عمرانی و 
خدماتی ، به اهمیت گذر فرهنگی این شهر بعنوان پروژه ای ماندگار 
اشاره کرد که تاکنون مراحل مختلف احداث آن اعم از جانمایی ، 

طراحی اولیه ، تحقیقات و پژوهش ، تشکیل کارگروه تخصصی 
و جلسات مستمر آن طبق زمانبندی اولیه در حال انجام است و 
به زودی عملیات اجرایی آن اعم از اقدامات میدانی و کارگاهی به 
طور همزمان و موازی انجام خواهد شد . رئیسی شهردار هشتگرد 
، حمایت های رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر را از برنامه های 
پیشنهادی شهرداری موجب دلگرمی کارکنان و تسریع در امورات 
دانست . وی گفت : فلسفه وجودی شورا که مستقیما توسط مردم 
انتخاب می گردد سبب گردیده تا ارتباطی دو سویه بین شهروندان 
و مدیریت شهری برقرار و این ارتباط زمینه ساز عمران ، آبادانی و 
توسعه شهر خواهد بود . وی تلاش شبانه روزی معاونین ، مسؤلین 
واحد ها و کارکنان شهرداری ، فعالسازی کمیسیون های تخصصی 
با حضور اعضای محترم شورا ، اقدامات بزرگ در زیباسازی نمای 
بصری شهر ، بهسازی بوستانها ، آسفالت معابر ، احداث ابنیه 
مورد نیاز ، ساماندهی خدمات شهری ، اجرای برنامه های فرهنگی 
و ارتباط موثر با اصحاب رسانه را نتیجه همدلی و حمایت رئیس و 
اعضای شورای اسلامی شهر دانست . رئیسی در ادامه بر رعایت 
اصول فنی در اجرای پروژه های عمرانی ، رعایت زمانبندی ، حفظ 
بیت المال ، تلاش برای تحقق بودجه و همچنین آماده سازی پروژه 

ها برای افتتاح در هفته دولت تاکید کرد.

گذر فرهنگی هشتگرد با تکیه بر ایده های صاحبنظران بنا خواهد شد 

تبریز - فلاح: معاون فنی و عمرانی شهرداری تبریز بر تسریع آغاز عملیات 
اجرایی پروژه در دست طراحی مسکن شهرک جوانان تاکید کرد.

سامان احمدزاده در جلسه کمیته فنی شهرداری تبریز که با موضوع 
بررسی انواع سازه ای ممکن برای پروژه شهرک جوانان برگزار شد اظهار 
کرد: تامین زیرساخت ها و ارائه خدمات شهری برای شهروندان یکی از 

اولویت های ما در اجرای پروژه های عمرانی است.
وی تصریح کرد: امسال بنا به دستور شهردار تبریز پروژه ساخت مسکن 
ارزان قیمت در دستور فعالیت های عمرانی شهرداری قرار گرفته  است و از 
این رو بررسی تمامی جوانب طراحی و اجرا به جهت تحویل پروژه ای با کیفیت 

و مقرون به صرفه یکی از الویت های ما در اجرای این پروژه ها می باشد.
احمدزاده گفت: در همین راستا قرارداد ساخت یک هزار و ۵۰۰ واحد مسکونی در شهرک جوانان برای 

ساماندهی حاشیه نشینی با شرکت خانه سازی پیش ساخته آذربایجان منعقد شده است.
وی یادآور شد: شهرداری تبریز در بودجه سال جاری پروژه های متعددی را برای احداث مسکن ارزان 
قیمت برای شهروندان به ویژه ساکنین سکونتگاه های غیررسمی مدنظر قرار داده است که علاوه بر پروژه 

مسکن شهرک جوانان پروژه قرارگاه مسکن را نیز در دستور کار قرار داده است.
از دیگر مواردی که معاون فنی و عمرانی شهرداری تبریز مورد تاکید قرار داد استفاده از روش های نوین 

و کاربردی سازه ای در این پروژه به جهت بالا بردن سرعت و کیفیت اجرا بود.
در این جلسه پس از توضیحات مدیرعامل گروه مهندسان مشاور نمودار، گزینه های پیشنهادی طرح 
سازه ای پروژه مسکن جوانان مطرح و مزایا و معایب این طرح ها مورد بحث و بررسی جهت انتخاب 
گزینه مناسب قرار گرفت. کمیته فنی، عمرانی شهرداری تبریز با حضور رییس کمیسیون عمران و حمل 
ونقل وترافیک شورای اسلامی شهر تبریز، اعضای کمیته فنی، مدیرعامل شرکت خانه سازی پیش ساخته 

آذربایجان، گروه مهندسین مشاور نمودار به ریاست معاون فنی و عمرانی شهرداری تبریز برگزار شد.

معاون فنی و عمرانی شهرداری تبریز:
پروژه احداث مسکن شهرک جوانان در دست طراحی است

معاون مهندسی و توسعه شرکت پالایش گاز ایلام خبر داد
عزم پالایشگاه گاز ایلام برای ارتقای کیفیت محصولات

ایلام- خبرنگار ابتكار - معاون مهندسی و توسعه شرکت پالایش گاز ایلام از نصب و راه اندازی سیستم آنالیز ترکیبات هیدروکربنی 
)DHA( به منظور آنالیز میعانات گازی و مشخص کردن میزان ترکیبات پارافینی، ایزوپارافین ها، نفتن ها، آروماتیک ها و الفین ها 

در آزمایشگاه این پالایشگاه خبر داد .
به گزارش روابط عمومی؛ عابدین زرگوشی با اشاره به اینکه این سیستم با استفاده از توان کارشناسان داخلی و بروزترین روش 
استاندارد برای استفاده حداکثری از تجهیزات این شرکت اجرا و راه اندازی شده است، افزود: آزمایشگاه این پالایشگاه با توجه 
به اینکه سرآمد در اخذ گواهینامه ایزو ۱۷۰۲۵ در شرکت ملی گاز است، توانایی آنالیز ترکیبات گازی، گاز مایع، میعانات گازی 
، آب و حلال های شیمیایی را دارد. معاون مهندسی و توسعه شرکت پالایش گاز ایلام با بیان اینکه این آزمایشگاه برای تمدید 
و اخذ مجدد گواهینامه استاندارد ایزو ۱۷۰۲۵ اقدام کرده است، اظهار داشت: آزمایشگاه این پالایشگاه در طول سه سال متوالی 

موفق به اخذ این استاندارد شده و هم اکنون نیز برای یک دوره دیگر آمادگی دارد.
زرگوشی تاکید کرد: راه اندازی، متدنویسی و کالیبره کردن دستگاه گازکروماتوگرافی برای آنالیز ترکیبات سولفور و ادورانت ها در گازمایع، 

میعانات گازی و گاز برای تهیه گزارش میزان آنها در محصولات این پالایشگاه در طول سه ماهه نخست سال جاری در این آزمایشگاه انجام شده است.
وی با بیان اینکه محلول استاندارد جهت آنالیز ترکیبات سولفور و ادورانت ها در میعانات گازی توسط کارشناسان داخلی این آزمایشگاه ساخته شده است، 

یادآور شد: این اقدام باعث تحقق نامگذاری امسال در زمینه رشد تولید داخلی و عدم وابستگی به خارج بوده است.
معاون مهندسی و توسعه شرکت پالایش گاز ایلام با اشاره به اینکه دستگاه اندازه گیری جیوه در گاز در مقیاس نانو که ساخت کشور آلمان بوده و از سرویس 
خارج شده بود با استفاده از توان متخصصان داخلی این آزمایشگاه تعمیر و ره اندازی شده است، افزود: دستگاه اندازه گیری نقطه شبنم آب در گاز نیز با استفاده 

از توان داخلی تعمیر و راه اندازی شده است.
زرگوشی اظهار داشت: با توجه به توانایی و پتانسیل های علمی مختلفی که در این آزمایشگاه وجود دارد، درخواست هایی برای انجام خدمات آزمایشگاهی از 

طرف پتروشیمی، پالایشگاه ها و دیگر شرکت ها به آزمایشگاه ارسال می شود که موجب درآمدزایی برای شرکت می شود.
وی از انجام بیش از سه هزار و ۵۰۰ نمونه گیری و ۱۴ هزار و ۶۰۰ آنالیز در سه ماهه نخست امسال خبر داد و اضافه کرد: انجام آزمایش بر روی مواد شیمیایی 
فرآیندی خریداری شده توسط واحد کالا، پایش مداوم واحدهای فرآیندی و محصولات تولیدی، همکاری با واحد پژوهش جهت انجام پروژه های پژوهشی و پایان 

نامه های دانشجویی از دیگر اقدامات این آزمایشگاه در طول سه ماهه نخست سال جاری بوده است.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج :
 در تقدیر از اصحاب رسانه گزینشی عمل نکنیم 

رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: از استاندار البرز، مدیرعامل آب منطقه ای استان و نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی 
درخواست می شود پیگیری ها و رایزنی های لازم به منظور احیای حق آبه اهالی کلاک را با وزارت نیرو انجام دهند تا مشکل مردم 

و خشک شدن باغات برطرف شود. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای اسلامی شهر کرج؛ علی قاسم پور در یکصد و نوزدهمین جلسه رسمی شورای اسلامی 
شهر کرج که با حضور مدیر کل اموز مالیاتی برگزار شد ضمن تبریک روز ملی مالیات ، اظهارداشت: یکی از مطالبات عمومی 
اهالی کلاک، حق آبه ای است که ظاهرا در حال حاضر در اختیار آن ها نیست و باغاتشان تشنه و در حال خشک شدن 
هستند،است در حالیکه مجموعه شهرداری با کسانی که درختان خود را به هر دلیلی خشک می کنند، نیز برخوردهای جدی و 

شدید قضایی و شبه قضایی صورت می دهد.
قاسم پور به تاخیر کوتاه در ساعت برگزاری جلسه اشاره کرد و افزود: برخی روایات و نگاه های کنشگری، مطالبه گری و رسالت 
اطلاع رسانی ضمن اینکه برای اعضای شورای ششم شهر کرج قابل احترام هستند اما انتظار می رود این نگاه، همه جانبه باشد و با پرداختن 

به مسائل سطحی و فالور جمع کن با هدف ناکارآمد نشان دادن شورای شهر کار پسندیده ای نیست.
 رییس شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه در تقدیر از اصحاب رسانه گزینشی عمل نکنیم ، اذعان کرد: در مجموعه شهرداری و شورای اسلامی شهر بنا 
داریم با هدایت کمیسیون فرهنگی و سخنگوی شورا، برنامه ای در خور و شان اصحاب رسانه برای ۱۷ مرداد ماه که روز خبرنگار نامگذاری شده است، برگزار کنیم. 
در این راستا همه رسانه ها باید مورد تقدیر و تکریم قرار گیرند و رسانه های منتقد نیز که با نقدهای خود به بهتر شدن شرایط کمک می کنند، حتما باید دیده و 

تقدیر شوند.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج به انتصابات مجموعه شهرداری اشاره کرد و افزود: انتصابات مجموعه شهرداری کرج با نظر و انتخاب مدیر ارشد شهر صورت 
می گیرد زیرا آن ها کابینه شهردار به شمار می روند و این موضوع که اعضای شورا یا دیگران در این زمینه اعمال فشار می کنند، قطعا مورد پذیرش منصوب 

کننده نیست.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج بر صیانت از شورا و اعضای شورای شهر بعنوان یکی از وظایف رئیس شورای شهر تاکید کرد و گفت: قرار گرفتن روی یک صندلی 
به هر قیمتی ارزش ندارد، مسئولیت اجرایی و انتصابات با شهردار است و در صورتی که موضوعات مذکور در خصوص اعمال فشار اعضای شورا، ادامه داشته 

باشد، قابلیت پیگیری حقوقی غیر از پیگیری های قانون تشکیلات نیز برای اعضای شورا وجود دارد.


